

Kiangsu-Chekiang College (Shatin)
Final Examination (2016-2017)

Form One

Subject	Examination Syllabus
English Language	Longman Elect and Workbook 1B: Units 5 to 8 Grammar Book 1: Units 4, 8, 9, 11, 15 & 20 to 23 Grammar Book 2 : Unit 13 Supplementary Grammar Worksheets
English Composition	Write an essay from a choice of three in about 150 words.
Language Arts	E.T.: The Extra-terrestrial Unseen Poetry Language Arts Portfolio Reading Anthology: Unit 16
Listening Comprehension	A listening examination (recording will be played once) testing different skills learnt throughout the term
Oral English	Reading aloud and 1 minute presentation
中國語文	甲、閱讀理解兩篇（語體文、文言文各一篇） 乙、語文基礎知識及運用 丙、讀本問題 單元四：《生物的「睡眠」》、《蜘蛛》； 單元六：《木蘭辭》、《背影》、《岳飛之少年時代》； 單元七：《黃鶴樓送孟浩然之廣陵》、《春望》、 《登樂遊原》、《采蓮曲》； 單元八：《兩小兒辯日》、《你好，對手》
中文作文	甲、實用文寫作：請假信、啟事、通告、章則 乙、文章寫作：一篇（字數不得少於300）
中文口試	小組討論：每組4人共8分鐘
中文聆聽	聆聽理解
Mathematics	Mathematics in Action Book 1A and 1B: All Chapters
Liberal Studies	Topics 1 to 7 (except Topic 3 Project Learning)
History	Topic 1: Introduction to the study of history Topic 2: Traditional rural life of Hong Kong
Geography	Part 1 Using Urban Space Wisely: Units 1.1, 1.4 & 1.5 Part 7 Tourism * Bring ruler and protractor for the examination
中國歷史	華夏政治的肇始至隋代統一南北與速亡
Integrated Science	Book 1A: Chapters 1 & 3 Book 1B: Chapters 4 to 6.4
Computer Literacy	Ergonomics and Word (Handbook and Supplementary notes) CKC Speed Test
普通話	甲：聆聽 乙：譯寫與應用（單元三及單元四） 丙：朗讀/說話（隨堂考核完畢）